

LeBlanc (Westmorland-Kent), Mrs. MacInnis (Vancouver-Kingsway), Mrs. Morin, Messrs. Murta, Penner, Roy (Laval), Saltsman, Schumacher, Scott, Whicher, Whittaker.

The Chairman reported recommendations of the Subcommittee on Agenda and Procedure concerning the number and times of meetings to be held until the end of March, the types of organizations to be invited, and the precise nature of the next two meetings of the Committee.

Agreed,—That the Sub-committee on Agenda and Procedure meet on Tuesday, February 6, 1973 at 11.00 o'clock a.m.

Agreed,—That Dr. Sylvia Ostry appear as a witness on Thursday morning, February 8, and that the Minister of Consumer and Corporate Affairs and the Minister of Agriculture appear on Tuesday morning, February 13.

Agreed,—That those who submit written briefs should limit them to ten foolscap pages and submit them beforehand to the Clerk, for distribution to the members.

Agreed,—That witnesses should limit their oral presentations to no more than 10 minutes and that members will have a ten minute limitation on their questions.

Mr. Gleave moved,—That this Committee have counsel available to it, such as is suitable to the needs of the Committee in accord with its terms of reference.

After debate thereon, the question being put on the said motion, it was negated on the following division: Yeas: 5; Nays: 14.

At 12:15 o'clock p.m. the Committee adjourned to the call of the Chair.

LeBlanc (Westmorland-Kent), Mesdames MacInnis (Vancouver-Kingsway) et Morin, MM. Murta, Penner, Roy (Laval), Saltsman, Schumacher, Scott, Whicher, Whittaker.

Le président fait rapport des recommandations du sous-comité du programme et de la procédure concernant le nombre et les heures de réunions à tenir d'ici la fin de mars, le genre d'organismes à inviter et la nature précise des deux prochaines séances du comité.

Il est convenu que le sous-comité du programme et de la procédure se réunira le mardi 6 février 1973 à 11 h 30.

Il est convenu que M^{me} Sylvia Ostry comparaitra comme témoin le jeudi matin 8 février et le ministre de la Consommation et des Corporations ainsi que le ministre de l'Agriculture le mardi matin 13 février.

Il est convenu que ceux qui présentent des mémoires devraient se limiter à dix pages de papier tellière et les soumettre au préalable au greffier pour qu'ils soient distribués aux membres.

Il est convenu que les témoins devraient limiter leur présentation orale au plus à dix minutes et que les membres seront limités à dix minutes pour leurs questions.

M. Gleave propose—Que le comité ait à sa disposition un avocat capable de répondre aux besoins du comité conformément à son mandat.

Après débat, la question, mise aux voix, est rejetée sur division: Oui, 5; Non, 14.

A 12 h 15, le comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

Les greffiers du Comité

Gabrielle Savard

Hugh R. Stewart

Clerks of the Committee